
PROToKÓL NR xxxll/2018

Z sesji Rady Gminy w Fałkowie

odbytej w dniu 23 marca 2018 roku

Przewodniaząca Rady Gminy Anna Pluta o godzinie 10.00 otworz5,ł.a obrady XXXII
sesji i na wstępie powitała radnych.
Stwierdziła ofia, ie na stan Rady 15 radnych zgodnle z |tstą obecności w obradach
uczestntczy 15 radnych co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwat.

Lista obecności radnych stanowi załączniknr 1 do protokołu.
Następnie Przewodni cząca Rady Gminy powitała:

- Zastępcę Wójta Gminy Zdzisła:wa Skibę,
- Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewicz,
- Radcę Prawnego Urzędu Gminy Zygmunta Ptaka,
- Radnych Rady Powiatu Danutę LeŚniewicz,

Pawła Penkalę,
- Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu

Dyrektora PSP w Częrmnie Mariannę Grazynę Michalską,
- Księgową Gminnej Biblioteki Publicznej Bogumiłę ostrowską,
- W zastępstwie DyrektoraPZOZ w Fałkowie

Księgową Zakłaóu Krystynę Wedlechowicz,
- Przewodniczącego Rady SpołecznejPZJZ Jozefa Stolarskiego,
- Prezesa Zarządu GLKS w Fałkowie Huberta Szymczyka,
- Pracownika Urzędu Gminy Dorotę Anioł'
oraz sołtysów .

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

W zwtązku z tym, Żę ntę zg!.oszono Żadnych uwag do protokołu z obrad XXXI sesji
Rady Gminy, która odbyła się w dniu w dniu 12 lutego roku został onprzyjętyjednogłośnie.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróc1ła się o zg!.aszante ZmLan do
przesŁanego wraz z zaproszeniami i stanowiącego zał'ączruk nr 3 do niniejszego protokołu
porządku obrad.
W tym temacie gł'os zabrał.Zastępca Wójta Zdzisław Skiba, który zwróc|ł się o wprowadzenie
do porządku obrad Informacji o komunalizacjimtenia'., 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęł'a wnioskowaną zmianę, a następnie porządek
obrad
w następującym brzmieniu:

1. otwarcie obrad i stwierdzęnie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z obrad XxxI sesji Rady Gminy.
4. Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami Rady Gminy.
5. Działalność Gminnego Ludowego Klubu Sportowego w Fałkowie w 2017 roku.
6. Informacja o dziil'alności Publicznego ZakŁadu opieki Zdrowotnej w Fałkowie za

2017 rok.
7. Sprawozdanie finansowę za2017 rok Przewodniczącego rady Społecznej PublicznęEo

Zakładu opieki Zdrowotnej w Fatkowie
- zatwięrdzenie rocznego sprawozdania finansowego i podziału zysku Publicznego
Zakładu opieki Zdrowotnej w Fałkowie za2017 rok



8. Sprawozdantę z rea|izacji Programu współpracy Gminy Fałków z organizacjamt
p o zar ządow ymi or az inn5.mi p o dmi ot am t pr ow adzącymi dziat.alno Ś ó p o żytku
publicznego w 2017 roku.

9. Sprawozdante zrea|izacji Gminnego programu profilakty'kil'Rozwtązywania
problemów Alkoholow y ch or az P r zeciw działania N arkomanii w Gminie F ałków w
2071 roku.

l0.Informacja na temat komunalizacji mienia.
1 1. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zm:'any w budżecie Gminy Fałków na2018 rok'
b) zm:'arly Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków nalata2018-2025,
c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w

Fałkowie za2017 rok,
d) przyjęcia akttla|izacji ,,Programu Rewitalizacji Gminy Fałków na|ata20l6-2023,,,
e) przyjęcia,,Programu opieki nad zwtęrzętami bezdomn5rrnl' oraz zapobieganta

bezdomności zwierzątna terenie Gminy Fałków w 2018 roku'',

0 wyraienia zgody na zrzeczente się odszkodowania na rzecz Skarbu Państwa,

g) podziałuGminy Fałków na okręgi wyborcze' ustalenia ich granic i numerów oraz

|iczby wybieranych radnych w każdyrrr okręgu wyborczym,
h) podziału Gminy Fałków na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów'

granic oraz siędzIb obwodowych komisji wyborczych,
12. Interpe|acje i zap5Ąania radnych.
1 3 . odpow iedzt na złoionę interpelacj e t zap7Ąanta.

14' Sprawy roŻne i wolne wnioski.
15.Zakoiczenie obrad XXXII sesji Rady Gminy.

Ad.pkt.4.
o pracy Wójta w okresie od poprzedniej sesji Rady Gminy' która odbyła się w dniu

12 lutego 2018 do obecnej poinformował zebranych Zastępca Wójta Zdzisław Skiba.

Do pracy Wójta w t1rm okresię nle zg}oszono żadnych uwag'
Informacja stanowi zał'ącznIknr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.5.
o działa\ności Gminnego Ludowego Klubu Sportowego w Fałkowie w 2017 roku

p o informo w ał' P r ęzęs Z ar ządu Klubu Hub ert S zymczyk,
Na wstępie poinformował on, że w dniu 11 kwietnia 2017 roku zmienlł się sktad Zarządu
Klubu.
obecnie skł'ad zarządu Klubu przedstawia się następująco:
Prezes Zarządu- Hubert Szymczyk,
Zastępca Prezesa Zarządu _ Piotr Gonerka,
Sekretarz Zarządu- Maria MaŚlaŃa,
Skarbnik Z ar ządu _ Katarzyna Laskowska,
Członek zarządl- Kamil Jarząb,
Następnie Hub eń S z5.mczyk przedstawił pr ezentacj ę
dział'aniapodejmowanę przez Klub w 2017 roktl

multimedia|ną t szczegółowo omówił

Jak poinformował Hubert Sz5,mczyk planowane zĄęcta szkoleniowe
odby"wały się zgodnie z załoŻonym planem.

we wszvstkich sekciach

D ruŻyny GLK S br ały czynny udział' w imprez ach or az zaw o dach sp orto wych.
Zajęcia d|a dzieci i mł.odzieŻy odbywały się dwa razy w tygodniu po 1,5 godziny w

okresie od marca do grudnia 20917 roku' udział w nich brało około 25 osób.

Następnie omówił on udział grup młodziezowych piłki noznej oraz osiągnięciach w
zawodachi tumiejach ta szczęb\u powiatu, województwa otaz kraju.
Była to mał'aLiga Champions , Turnieje oraz Sparringi.



Kolejnym dztaŁanlemcl,Ks, które omówił Prezes Zarządubyła organizacja tumiejów
dla grup młodzieżowych.
Były to turnieje o Puchar Wójta Gminy Fałków, Turnięje Mikołajkowę d|aroczników 2003'
2008 i 2009 i Klubowy Turniej o Puchar Prezesa GLKS,

W okresie od 09.03-23.12.2017 roku odbyvały się zEęcia treningowe dla sekcji
seniorskiej kobiet, zajęcia takie były raz w tygodniu, lczestniczył.o w nich kaidorazowo
od 8-12 zawodttczęk.

Kontynuuj ąc swoj ą wyp o wi edŹ Hub ert S zymczyk p o informow ał' o lóztalę i
osiągnięciach zawodników GLKS w rozgrywkach III ligi kobiet, Świętokrzyskiej Lidze LSZ
oraz innych turniejach i za'wodachbiegowych na terenię powiatu' województwa i kraju.

Jak poinformował'PręzesZarząduw 2017 roku zorganizowano rownteŻ turniej piłki
siatkowej z okazji Międzynarodowego Dnia Kobięt w którym udział'wzięło 5 druŻyn,

druiyna GLKS Fałków zĄęła I miejsce.
Siatkarki GLKS zdobyły równteŻ I miejsce w turnieju piłki siatkowej w Ze|owtebyŁ

to ,,I Memońał' Jana Tomczyka''.
GLKS Fałków brał równięiudziaŁ i osiągnął dobre wyniki w Wojewódzktch

lgrzyskach LZS w Łopusznie.
DruŻyna siatkarek GLKS reprezentowała wojewó dztwo świętokrzyskię na Igrzyskach

Centralnych w Spale t zajęłaVIII miejsce na 16 wojewodztw z cń'ego kraju.

Kolejną dyscypliną były starty Piotra Konia w biegach górskich, łącznte było to 14

biegów, pierwszy znichodbył się w dniu 04.03.20I] a ostatni 25,I1,2017 roku.
Piotr Koń zaj4ł 4 miejsce w Lidze Biegów Górskich.

W okresie od 09.03-22.12.2017 roku dwa razy w tygodniu po 1 godzinie prowadzone

były zĄęcta fitness (łącznte były to 44 godziny zajęó sportowych).
Gminny Ludowy Klub Sportowy był równtęŻw 20I,7 roku organizatorem Mistrzostw

Gminy w róŻnychdyscyplinach sportowych, Gminnej Ligi Halowej w piłce noinej oraz

Maratonów Fitnęss.
Jak datej poinformował Hubert Szyrnczyk łącznte we wszystkich sekcjach

przeprowadzono ponad 1 10 godzin zajęc treningowych, w których aktywnie uczestniczyło
około 60 osób w wieku od 6-60 lat.
Naterenie Gminy zorgatlzowano w 20I] roku 18 róznego rodzĄulmprez sportowych.

Zawodnicy GLKS braltudział.w 32roinychtmprezach sportowychpozaterenem Gminy
Fałków reprezentując Klub i Gminę na terenie powiatu' województwa i kraju.

Na swoją działalnoŚć GLKS w f0I7 roku dysponował kwotą 5707t,30 zł,między
innymi była to dotacja zbudŻętu Gminy (zaktórąpodziękowałPrezes GLKS), składki
członkowskie, doęhody z imprez oraz darow|Zny, Z tego wydano 54244,53 zł'.

Kontynuując swoją wypowiedŹ Hubert Szymczyk poinformował., Że pIany GLKS na

2018 rok to:
- pozyskanie dotacji zbudŻetu Gminy.
. udział druiyny siatkarskiej kobiet w III lidze, Lidzę LZS, Turniejach Piłki Siatkowej,

prowadzenie zajęć sportowych oraz zakup sprzętu sportowego,
- organizaqa|mprez dla mięszkańców Gminy - Tumieje Piłki Noznej Halowej, wakacyjny

Turniej Piłki Noznej, Mistrzostwa Gminy w Tenisie Stołowym,
- udział druŻyn GLKS w imprezach organizowanych przez inne podmioty,
- organizacja turniejów orazwyjazdy młodszych grup dziecięcych piłki noznej,

- prowadzenie zĄęÓ treningowychitldział' w profesjonalnej lidze trampkarzy SZPN -
sparringi oruz zakup sprzętu sportowego,
- wspieranie w biegach górskich czołowego zawodnika Piotra Konia,
- prowadzenie zĄęć aerobiku/fitnęss dla kobiet zterenu Gminy , otgantzacja Maratonów
Aerobiku, udztał. w SzlachetnejPaczce oraz zaklp sprzętu sportowego,



- planowane jest również pozyskanie środków z Ministerstwa Sportu i Turystyki - w
programie ,,KLUB",

W temacie działalności Gminnego Ludowego Klubu Sportowego głos również zabril'

radny jednocześnie ZastępcaPrezesa Klubu Piotr Gonerka.
Sprańzdanie z dział'a|ności Gminnego Ludowego Klubu Sportowego za20t7 rok stanowi

zał.ączn|knr 5 do niniejszego protokołu.
Na zakońc zęnie P r zęw o dnicząca Rady Gminy podziękow il.a Zarządowi GLKS za

zaangaŻowanie i poświęcony czasnarzecz działalności sportowej w 2017 roku.

Ad.pkt.6.
Informację o dział.a|ności Publicznego Zakł.adu opieki Zdrowotnej w Fałkowie za

20 I 7 r ok prz edstawiła księ gow a Za|d.adu Krystyna Wedlechowicz.
PoinformowaŁa ona, ŻePZoZ kolejny rok sprawował opiekę lękarsko - pielęgniarską nad

mieszkańcami gminy.
Działalność Za|d,aduopierała się o umowy z Narodowyrn Funduszem Zdrowta,które

określały zakresy zadaii ich finansowanie.
Głównym celembyły świadczenia|ekarza,pie1ęgniarki, pielęgniarki szkolnej i położnej

ŚrodowiskowĄ oraz Świadczenia w zakresie ginekologii.
Na koniec 2OI7 rokuPubliczny ZaŁJad'opieki Zdrowotnej opiek4 obejmował 3479 osób

zdeklarowanych do |ękarza ( w trakcie roku ubyło 335 osób).

Do pielęgniarki środowiskowej zdeklarowane były 3503 osoby (w trakcie rokuubył'o 247

osób1, do położnej zdeklarowanych było 1859 kobiet ( ubyło 50 )' do pielęgniarki szkolnej

zdeklarowanych było 437 uczniów.
w fOI7 rokuwplacówkach Pzozł'ącznteudzielono 22142 poradylekarskie (o943 mniej

nlŻw roku 2016), kobietom udzielono mI3 235 porad, wtzyt domowych byŁo 57.

Ponadto w przypadkach nagłych zachorowań udzielono 161 porad osobom spoza terenu

Gminy.
W poradni ginekologiczno _ poł.oŻntczej w ubiegłyrrr roku udzielono 327 porad dla kobiet.

Jakda|ej poinformowała Krystyna Wedlęchowicz w f\I] roku zakupiono program do

dokumeniacji elektronicznej, sprzęt komputerowy, drukarkl',urządzenie wielofunkcyjne

skaner, lampę zńtegow ą oraz Serwer.
W oŚrodku Zdrowiaw Czermni e został zamontowany kocioł na olej opałowy.

Łączniekoszty zw\ązarle z z*uparli i pracami wyniosły 44 834,69 zŁ.

Będąc przy głosie poinformow ała ona, ze w ubiegłym roku zrefundowano dla pacjentów

wykonanie badań laboratoryjnych, radiologicznychoraz badań usg na łącznąkwotę
83 258,05.
KonĘmuując swoj.a wypowiedź Księgowa PZ)IZ poinformowała, Że Zal<ład nie ma Żadnych

zob ow tązai wymagalnych, wszystki e zobowią zanta r e gl|owane są na bi eżąco.

Równiez Narodowy Fundusz Zdrowiaw terminię zgodnie z zawartąumową przekazlje

nal ezno ś ci dla P ZoZ dodała Krystyna Wedlechowi cz.

Będąc przy głosie poinformow ała onarówniei, iew związkuze zmnl'ejszającą się |tczbą

pacjentów maleją środki finansowę.
i'rzedstawiona informacja stanowl' załącznlk nr 6 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.7.
w ko1ejn1m puŃcie obrad glos zabrał' Przewodniczący Rady Społecznej Publiczflęgo

Zakładuopieki Zdrowotnej w Fałkowie Jozef Stolarski i zapoznał. Ze sprawozdaniem

fi nansowyrn tego zahJadu za f0 I7 rok.
w 2017 roku przychody ogółem wyniosły I 063 06I,II zł.

Poinformowała ona, Żekoszty zw|ąZane zvtrzymantęmPZoZ za20l7 rok wyniosły kwotę

1 044 633,75 i byto to:

- amortyzacja 3 08ó,96,



- ZuŻycię l matertały, woda' energia e\ektryczna. energia cieplna,/
- usługi l medyczne, bankowe, remontowe, telekomunikacyjne,

informatyc zne, natr)rawy, wyw óz nieczystości,/
- podatki i opłaty
- wynagrodzęnia lumowy zlecenia/
. ubezpieczęnta lZUS, świadczenia socjalne, szkolenia/
- pozostałe koszty lPZU,ryczałty, delegacje kary/

7I3O9,TI,

4r9 368,40,
6 981,00,

446 78r,f7,
81 72r,98,
9 385,03,

Stan finansowyPZoZ w 2011roku przedstawiał się następująco:

- przychodyogółem 1 063 061,11,
- koszty ogółem 1' 044 633,75,

Za2OI7 rokPZoZ osiągnął dodatni wynik finansowy w kwocie 18 427,36 zł poinformował
Józęf Stolarski
Według planu finansowego załoionęgo na 201] rokrzeczywtste przychody wyniosły 99,40ń

natomiast koszty 9l,6Yo.
Sprawozdanie finansowę stanowi zał'ączntknr 7 do niniejszego protokołu.

Nistępnie glos zabrał'a Przewodn|czącaRady Gminy Anna Pluta i odc4Ąał'a projekt

uchwały.
Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych jednogłoŚnie podjęła uchwałę Nr

XXXII/250120'1.8 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego i
podziału zysku Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej w Fałkowieza2017 rok, która
stanowi za|ączniknr 8 do protokołu.
Ad.pkt.8.

W kolejnym punkcie obrad fl'os zabrał.Zastępca Wójta Gminy ZdzisŁauł Skiba, który
zapoznał' zę spravłozdaniem zrealizacji Programu współpracy Gminy Fałków z orgarizacjami
pozaruądowy,rni oraz inn1mi podmiotamiprowadzącymt działalność pożlku publicznego w
20Il roku.
Jak dalej stwierdził ZastępcaWójta obowiązkiem Gminy jest przyjmowanie rocznych

Programów współpracy orazprzedkJadanie Radzie Gminy sprawozdń zichrealtzacji nie

późniĄ niŻ do dnia 31 maja kaŻdego roku oraz opublikowanię w BiuleĘmie Informacji

Publicznej.
Środki finansowe przeznaczone zbudŻętu Gminy Fałków narea|tzację zadaipublicznych w

20I] rokuwynosiły 50 000,00 zł.

W dniu 13 lutego 2017 roku Wójt Gminy ogłosił otwarty konkurs ofert na rea|tzację

zadanpublicznych w zakresie kultury fizycznĄ i sportu podnazwą,, Upowszechnianie

kultury fizycznej wŚród mieszkańców Gminy Fałków poprzęzprowadzenie wszelkich form

aktywnoŚci ftzycznej rca|tzowanych w sposób doraźny i cykliczny otaz organizacje lub

uczestnictwie w imprezac'h, zawodach i zajęciach sportowo-rekreacyjnych -spoń masowy i

rekreacyjny''.
W wyniku konkursu umowę zawarto z Gminnym Ludow5,tn Klubem Sportowyrrr w Fałkowie

i udzielono dotacji w wysokoŚci 50 000'00 zł.

Zadantę to było realizowanęprzez GLKS w okresie od 09.03.2011 do 3I.I2.20I7.

Jak dalej poinformow ał. Zdzisł'aw Skiba w trakcie realtzacjt tego projektu prowadzone były

zĄęciasportowe i rekreacyjne o których poinformowałPręzęs GLKS Hubert Szymczyk

omawiając działalność Klubu za201] rok.

DruŻyny obu sekcji startowały ł'ączniew 48 zawodach i tumiejach dodał Zastępca Wójta.

Z otrzymanej dotacji GLKS mtędzy innymi finansował: zakup sprzętu sportowego i odzlezy

sportowej, utrzyrnanie boiska, zakllp pucharów i nagród, zaklłp napojów iwyŻywtenta,



opiekę medyczrtątzak,lp środków pierwszej pomocy' obsługę sędziowską, delegacje, diety

dla zawodników, transport na zawody, wynagrodzenie trenerów, obsługę księgową zadarla,

składki i opłaty startowe, opłaty bankowe i kurierskie."-

Ł ączna warto Śó zaang{zowanych śro dków na r ea|izaqę tego zadanta w1mio sła 5 3 .200 zł'.

Dotacja przyznananazadanię zbudzetu Gminy zostaławykorzystana w kwocie 48.819,62 zł'

Niewykorzystana część dotaĄi w kwocie 1 1 80,3 8 zł' został'a zwrócona do budżetu Gminy w

dntu 29, I 2 .20 I 7 r oku p oinformow ał Z astęp ca W ój ta.

Następnie Zdztsł'aw Skiba poinformowil', ie rea|tzując zadania programu współpracy

g-rriny Fałków z organizacjarri'pozarządowymi oraz innyni podmiotami pożytku publicznego

na rok 2OI7 w zakresie pomocy społecznej Gmina Fałków udzieltł.a dotacji w kwocie 3000 zt

na wsparci ę zadattlapublicznego pod nazwą,, Pozyskiwanie żyt,vności i jej przekazywanie

osobom najbardziej potrzebującyn'', które jest realizowane przez Stowarzyszenie

Swiętokrzyski Bank ZywnoŚci w ostrowcu Swiętokrzyskim.

Dotacj a został'a przekazana z pominięciem otwartego koŃursu ofert.

Zadanieto było realizowane w porozumieniu z Gminnyrrr oŚrodkiem pomocy Społecznej w

Fałkowie
w 2aI7 roku Gmin audzidrila równiez organizacjompozarządowyrn wsparcia

pozafinansowego w formie nieodpłatnego udostepnienia nięruchomości, budyŃów i
wyposazenia oraz informował a o Źrodł'achpozyskiwaniapozabvdżetowych środków

fi nansowych mlędzy innyrni z funduszy Unii Europej skiej słuŻąc równtei pomocą w

sporząózaniu wniosków aplikacyjnych.
Do reallzaĄi Programu w 2OI7 roku nie wniesiono iadnychuwag' sprawozdanie

stanowi załącznlkrrr 9 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.9.
Przewodni cząca Rady Gminy udziellła głosu Zastępcy Wójta Zdzisł'a.wowi Skibie.

Zapoznil. on ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozw iązywania Problemow Alkoholowych oraz P rzeciw działania Narkomanii w 20 1 7 roku.

Poinformował on, że Gminna Komisja Rozwiązywania Problęmów Alkoholowych realinlje

zadania wynikaj4ce z ustawy o wychowaniu w trzeźwoŚci i przectwdziałaniu alkoholizmowi

oraz ustawy o przeciw dziil.artiu narkomanii.

Prowadzenie tych dzlŃ.an jest zadantem własn1rm Gminy.

Główn1m zadarlemKomisji jest prowadzenie rozmów motywacyjno-interwencyjnych w celu

podjęcia |ęczenia przez osobę uza|eŻntoną od alkoholu i współuzaleŻnionych członków

rodziny oraz podejmowanie dział.ań dyscyplinujących osoby naduŻywające alkoholu jak

równtęŻpropagowanie zdrowego trybu Ży cta bez uzalęŻnien.

Komisja w 2OI7 roku na swoje posiedzeni a wezwał'a 17 osób i przeprowadził'a II rozmów z

o sob ami naduŻyw ając1mi alkoholu.

Celem spotkań Komisji z tymt osobami jest nakłanianie ich do leczenia zamkniętego lub

terapii w grupach AA.
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych realriĄącw 2a17 roku

Gminny Program:

Komisja na swych posiedzeniach :

. rozpatrzyŁa 4 wnioski o wydanie zezwo|ei dla podmiotów zamierzających prowadzić

sprzedaŻnapojów alkoholowych i wydała 7 postanowień opiniujących,



- nabieŻąco omawiała realizaĄę zadanwynikających zrocznęgo programu profilakty4<i

Komisja ściŚle współpracowałazKomisariatem Policji w Radoszycachoraz Zespołem

InterdysclplinarnSrm ds. Przemo cy w Rodzinie.

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych rca|tzując w 2016 roku

Gminny Program:
- utrzyrrywała puŃt konsultacyjny dla osób uzaleznionych i ich rodzin' w ramach dzl'ałanta

punktu konsultacyjnego zatrudniono Panią psycholog, która w f0I7 rokuldziellła8]
bezpł'atnychporad w ty.rrr dla 39 kobiet, 37 męŻczyznl1J dzieci,

- zorganizował.a zajęcia świetlicowe dla dzieci i mŁodzieŻy w okresie letnich wakacji w

9 sołectwach gminy, w tyrn celu zakupiono sprzęt sportowo- rekreacyjny za kwotę 4490,87

zł, do świetlic zatrudniono 9 opiekunek w tym 8 w ramach staŻy orazrobót publicznyc}tt I

na umowę o pracę zbudzefi Gminy,

- współorgantzowałasportowy,,X Tumiej Gwiazdkowy,, dlauczniów szkół podstawowych z

terenu gl.liny _ koszt 3312,30 zł',

- dofinansowała wycie czki d|auczniów szkoł podstawowych i gimnazjum na kwotę 9468 zŁ,

- ufundowała poczęstuŃi dla uczniów szkół ztęrenu Gminy Fałków podczas zabaw

choinkowychorazz okazji Dnia Dziecka na kwotę 396I,03 zł',

- wspólnie z Komendą Powiatową Policji zorgallzowała Turniej Piłki Siatkowej dla uczniów

Gimnazjów zteręnuPowiatu Koneckiego _ koszt zakupu nagród wyniósł 2993,35 zł,

- zakuptł.awarsztaty i spektakle profilaktycznę d|auczniów szkół podstawowych i gimnazjum

za kwotę 3600,00 zł',

- współorganizował.aPiknik Rodzinny podnazwą 
',Dni 

Gminy Fałków'', na ten cel

przeznaczono kwotę 10 000 zł'
- zaktryLławyposażenie do świetlic szkolnych zakwotę | 947,00 zł,

- sfinansowała letnię kolonie Z programem profilaktyc znp dla 1 0-cior ga dzieci i młodzteŻy z

rodzinkorzystających z pomocy społecznej za kwotę 7 000 zł..

Na realizacj ę zadanwynikających z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

problemów Alkoholowych Komisja dysponowała funduszami pochodzącymlz opł'atza

zęzw olenia na sprzedaż napoj ów alkoholowych poinform ow ał. Zdzisław Skib a.

w 2OI7 roku sprzedaznapojów alkoholowych prowadziło na terenie Gminy 27 punktów .

Dochody z opł.atzazez:wolenia na sprzedaŻnapojów alkoholowych w 201ó roku wyniosły

79 992,53 zŁ,

w 2011roku na plan wydatków 86 724,12 zł wydatkowano 64 688'16 zł, niewykorzystana

kwota zostałaprzeniesiona na rok 2018.

Na zakońc zenie Zastępca Wójta udzlęItŁ wyjaśnień i odpowiedziil, na pytania

doty cząc e omawi ane go tematu.

Sprawozdanie stanowi załącznlknr 10 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.10.
W kolejnyrn punkcie obrad g!'os zabrał' Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej

Mienia Komunalnego radny Piotr Gonerka, przedstawił informację dotyczącą prac

zw tązany ch z komunali zacj ą ni eruchomo ś ci.

Następnie g!.os zabrała Alina Ścisłowicz prowadzqca w Urzędzie Gminy między innymi

Sprawy z zil<resu gospodarki nieruchomościami, która poinformowała o możliwości



wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Swiętokrzyskiego o skomunalizowanie

nieruchomości.
Stwierdziła ona, ze jest to nieruchomośc oznaczona'-numerem II40l2 położona w obrębie

geodezyjnytrr Czermno o pow. 4.4065 ha stanowiąca Mienie Gromadzkie na podstawie

DecyĄt Prezydium Powiatowej Rady Narodowej w Końskich z dnia 1 0 maj a 197 2 roktl

Po wysłuchaniu dodatkowych wyjaśnien dotyczących omawianego tematu Rada

Gminy jednogłoŚnie zaakceptowała dziil.ania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia
Komunalnego nie wnosząc Żadnych uwag.
Ad.pkt.l1.

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) Na wstępie głos zabrŃ'a Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewicz i omówita

proponowane zmiany w tegorocznym budzecie Gminy.
Stwierdziła ona, Że zm|any te wynikają z decyĄi Wojewody Swiętokrzyskiego:
- Z dnia 14 lutego 2018 roku zwiększającej dotację celową z przeznaczeniem na

sfinansowani " ,,"il,,owanych w 2OI7 roku zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach

stanu cywilnego' ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych'
- z dnia2 marca 2018 roku zwiększającej plan dotacji ce1owych narealtzację zadan z zakesv
administracj i rządow ej związanych z przyznawaniem Karty Dńej Rodziny,
. wniosku Kierownika Gminnego oŚrodka Pomocy Społecznej w Fałkowie z dnia

23 marca2018 roku o zwiększenie planu wydatków na2018 rok z przeznaczeniem na usługi

opiekuńcze i specj ali st y cznę usługi opiekuńcze,
Do proponowanych zmian w budżecie Gminy nie zg!'oszono Żadnych uwag'

Przęwodni cząca Rady Gminy odcz1Ąał.a proj ekt uchwały.
Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr

xxxll/25112018 w sprawie zmian w budżecie Gminy Fałków na 2018 rok, która stanowi
załączniknr 11 do niniejszego protokołu.
b) Głos ponownie zabrała Skarbnik Gminy, która
dotyczący zm|any w prognozię finansowej Gminy oraz
tematu.

Następnie PrzewodniczącaRady Gminy odcz:1tał.aprojekt uchwały w tej sprawie.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę
XxxIIl252l2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków
|ata 20t8-2025, któr a stanowi załącznik nr 12 do p rotokołu.

Na wniosek radnych Przewodnicząca rady Gminy ogłosiła 10 minutową przerwę w
obradach.
c) Wznawiając obrady Przewodnlcząca Rady Gminy udzidrtŁa głosu Księgowej Gminnej

Biblioteki Pńlicznej w Fałkowie Bogumile ostrowskiej.
Zapoznał'a ona zebranych ze sprawozdaniem finansowyrn Gminnej Biblioteki PubltcznĄ za

2017 rok.
Będąc przy głosie poinformowała ona rowniei o dziat'alności Gminnej Bibliotęki Publicznej

w ubiegłym roku.
Radni nie zgłosili Żadnych uwag do dział'a|ności Gminnej Biblioteki Publicznej w

2OI7 rokr,projekt uchwały w tym temacie odczytał'a Przewodnicząca Rady Gminy.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXXII|253|2018 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej
Biblioteki Publicznej w Fałkowie, która stanowi za|ącznik nr 13 do niniejszego
protokołu.
d) Następnie głos zabrałpracownik Urzędu Gminy Paweł Pękala, który omówił projekt

kolejnej uchwały.

omówiła projekt kolejnej uchwały
uózieltł'a wyj aśnień doty czący ch te go

Nr
na



Poinformował on, zeProgramrewita\izaqi jest obowiązkowy'rn zil'ączntkiem dokumentacji

aplikacyjnej w ubieganiu się o dotacje a Gmina Fałków w najbltŻsz\..rn czasie planuje zł'oŻyc

wniosek o dotacje obejmujący swoim zakresem prace termomodemlzacyjne budynku

Publicznej Szkoły podstawowej w Czermnie.
Zuwaglna konięcznośó zachowania spojności dokumentacji aplikacyjnej Program

Rewitalizacji Gminy Fałków na|ata 2016.2023 został zaktualizowany poprzęz wskazanle

nowego podobszaru rewttalizacji, który obejmuje nieruchomoŚć Publicznej Szkoły
Podstawowej w Czermnl,ę oraz najb|tŻsze jej otoczeni e wraz zę wskazaniem przedsięwzięć w

tymobszarze.
P ozo stałe elementy dokumentu pozo staj ą b ęz zmtan poinformow il' P aw et. P ękal a

Na zakońc zenie udzielił on dodatkowych wyj aśnień doty czący ch tego tematu

o przegłosowanie tego projektu uchwały zwroclł'a się Przewodnl'cząca Rady Gminy
Anna Pluta.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXXII 125412018 w sprawie przyjęcia aktualizacji ooProgramu Rewitalizacji Gminy

Fałków na lata 20].6-2023''o która stanowi załączniknr 14 do niniejszego protokołu.

e) PrzewodniczącaRady Gminy udzie|ił'agłosu Dorocie Anioł pracownikowi Urzędu Gminy

zajmującemu się między inn5mri sprawami Zwlązanpt zbezdomnoŚcią zwierząt l' zwróclła

się do niej o wprowadzenie do projektu kolejnej uchwały.

Dorota Anioł omówiła Program opieki nad zwięrzętami bezdomn1rmi na 2018 rok.

WyjaŚniła ona, ie do obowiązków Rady Gminy mtędzy innymi nd'eŻy określenie w drodze

ucirwały programu opieki nad zwierzętami bezdomn5nn| oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy.
Kontynuując swoja wypowiedŹ Dorota Anioł poinformował'a, ze realtzacja Programu ma na

celu zmniej szenie ltczby zw terzqt bezdomnych.
Jak dalej dodała Dorota Anioł projekt Programu przekazany został' do zaopiniowania

powiatowemu lekarzowi weterynarii, organizacjom społecznym, których statutowym celem

dział'aniajest ochrona zwterzątjak równiei dzięrŻawcom obwodów łowieckich działających

na obszarze gniny.
Na realizację tego Programu na rok 2aI8 zap|anowana został'a kwota 12'000,00 zł' z

przeznaczeniem między innyrni na: zapewnienie bezdomnytrr zwterzętom miejsca w
schronisku' opiekę nad wolno Żyjącymi kotami (w tym ich dokarmianie), odławianie

bezdomnych zwierząt, sterylizacja albo kastracja zwterząt w schronisku, usypianie ślepych

miotów' zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzei drogowych

z udział'ęm zwterząt, zapewnienie miejsca dla bezdomnych zwierząt gospodarskich we

wskazanyrn gospodarstwie rolnym, poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt,

dział'anta o charakterze edukacyjno . informacyjnym.
W celu zabezpteczenia dalszej opieki nad zwrcrzętami bezdomn1nni Gmina zawarŁa

stosowną umowę ze Śchroniskiem dla zwterząt,,Rudnik'' ul. ostrowięcka 51, 27 - 230 Brody

które zĄmuje się odłowem, transportem, umlęszczaniem i opieką zwierząt we własnyrrr

schronisku dla bezdomnych zwierząt poinformowała Dorota Aniot.
Dla zapewnienia całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzen

drogowych , id,iuł'"^ zwierząt na terenie Gminy Fałków za'warto umowę z Gabinetęm

WeierynaryjnyTn '' Cztery Łapt', reprezentowanym przez lękarza weterynarii Bartosza

Czuryłło Zam, w Przedborzu ul Korycińska 9.

W celu zapewnienia miejsca d|a zwrcrząt gospodarskich Gmina zawarła umowę Z

właścicielem gospodarstwa i budynków gospodarczych na terenie Gminy.
Na zakończenie Dorota Anioł udzię|lł.a dodatkowych wyjaśnień i odpowiedział.a na

pytania dotyczące omawianego tematu.



Do przedstawionego programu nie wniesiono żadnych uwag, Przewodnicząca Rady

Gminy Anna Pluta odczytała projekt uchwały w tej sprawie.
Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XxxII/255l2018 w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoŚci zwierzątna terenie Gminy Fałków w 2018

roku'' i stanowi ona za|ącznik nr 15 do niniejszego protokołu.
f) Projekt kolejnej uchwały omówił pracownik Urzędu Gminy zĄmuj4cy się między inn5'mi

sprawami z zakr esu dro gownictwa Woj ci ech D omański.
żapoznał. on z pismem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oddział w
Kielcach.
Z treści tego pisma wynika' że Wojewoda Swiętokrzyski wydał decyzję zezwa|ającą na

realizację inwestycji drogowej polegającej na budowie chodnika w ciągu drogi krajowej nr 42

wraz zbudową kanału technologiczrlęgo w miejscowoŚci Smyków na terenie Gminy Fałków.

Decyzja ta obejmuje między innymi nieruchomoŚó o pow.0,0027 ha położoną w
miejscowoŚci Smyków, która stanowi własnośÓ Gminy Fałków.

Mając nawzg|ędziebezpleczne, bezkolizyjnekorzystanie ztĄ droglprzezjej użytkowników

ceneralna Dyrekcja oróg rrajowych i Autostrad jako jej zarządca wnosi o zrzeczenie się w

całoŚci lub w częścikwoty odszkodowaniazanieruchomośó połozoną w Smy'kowie.

Jak dalej poinformował Wojciech Domański szacunkowa wartośó tej nieruchomości wynosi

kwotę 62I,00 zt.
W dyskusji nad omawianym temat radni zasugerowali zrzeczęnte się całej kwoty

odszkodowania.
Projekt uchwały w tej sprawie odczfiał.a Przewodrl.'cząca Rady Gminy Anna Pluta.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr XXXn 12561201.8 w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania na

rzecz Skarbu Państwa, która stanowi załączniknr16 do protokołu.
g) Następnie głos zabrał' ZastępcaWójta Gminy Zdzisł.avl i omówił projekt kolejnej uchwały'

Poinformował on' Że do dnia 01 kwietnia 2018 roku na\eiy podjąć uchwały związane z

przypadającyrri w roku bieżącym wyborami samorządowymi.

i''ojót.ty uchwał zostały skonsultowalte Z Delegaturą Krajowego Biura Wyborczego w

Kielcach poinformował' Zastępca Wójta i omówił projekt pierwszej z tych uchwat dotyczący

podziału grriny Fałków na okręgi wyborcze.
}ak poinformował'Zastępca Wójta dokonuje się podziału gminy na 15 jednomandatowych

okręgów wyborcąłch.
okręg wyborczy nr 1 sołectwa: Gustawów' Smyków, Stanisławów.

okręg wyłborczy nr 2 sołectwo Wąsosz.
ok'ęg wyborczy m 3 część sołectwa Czermno, ulice: Kościelna' Pikulska, SpółdzieLcza.

okręg wyborczy nr 4 część sołectwa Czermno, ulice: Cmentama, osnowa.

okręg wyborczy nr 5 sołectwo Czermno Kolonia.
okręg wyborczy nr 6 sołectwo olszamowice.
okręg wyborczy nr 7 sołectwa: Budy, Studzieniec, Sułków.
ok'.g w5horczy nr 8 częŚć sołectwa Fałków, ulice: Akacjowa' Leśna, Lipowa,

Modizewiowa, Podchojna, Sadowa, Spacerowa, Wierzbowa, Wincentego Witosa, Zan'kowa.

okręg wyborczy nr 9 częśÓ sołectwa Fałków' ulice: Glinianki, ogrodowa, Przyborowie,

Studzieniecka, Wolska.
okręg wyborczy nr 10 część sołectwa Fałków, ulice: Piaski, Plac kościelny, Pląskowicka,

Przedborska.
okręg wyborczy nr 11sołectwa: Pląskowice' Skórnice.
okręg wybotczy nr 12 sołectwa: Wola Szkucka, Zbójno.
okręg wyborczy nr 13 sołectwo Starzechowice.



okręg wyborczy nr 14 sołectwa: Papiernia' Sulborowice.
okręg wyborczy nr 15 sołectwo Turowice.

Do proponowanego podziału Gminy na okręgi.wYborcze nie zgloszono żadnych uwag'

Przewodni czącaRady Gminy odczytałaprojekt uchwóły w tej sprawie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłoŚnie podjęła uchwałę Nr

XXXII|}|712018 w sprawie podziału Gminy Fałków na okręgi wyborcze, ustalenia ich
granic i numerów oraz|iczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczymo
która stanowi załączniknr 17 do niniejszego protokołu.
h) Głos ponownie zabrał' ZastępcaWójta i omówił projekt kolejnej uchwały dotyczący
podziału gminy Fałków na stałe obwody głosowania.
Dokonuje się podziału gminy na 3 stałe obwody głosowania dodał Zdztsław Skiba.

obwód głosowania nr 1 sołectwa., Czermno, Czermno Kolonia' Gustawów, olszamowice,
Smyków, Stanisławów' Wąsosz.
S iedzib a obwo dowej Komi sj i Wyb orczej.Pub liczna S zkoła P o dstawow a Częrrnto
ul. KoŚcielna 86.

obwód głosowania nr 2 sołectwa: Budy' Fałków, Pląskowice, Skómice' Studzieniec, Sułków,

Wola Szkucka, Zbójno.
Siedziba obwodowej Komisji Wyborczej - Strażnica oSP Fałków ul. Plac Kościelny 11.

obwód głosowania nr 3 sołectwa: Papiernia,Starzechowice, Sulborowice, Turowice.

Siedziba obwodowej Komisji Wyborczej - Strażnica oSP Turowice 67.

Do przedstawionego podziału Gminy na obwody głosowania również nie wniesiono

zadnych uwag.
Przewodnicząca Rady Gminy odcz7Ąał'aprojekt uchwały w tej sprawie.

Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych jednogłoŚnie podjęła Uchwałę Nr
xxxll/25812017 w sprawie podziału Gminy Fałków na obwody glosowania, ustalenia
ich numerówo granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, która stanowi
za|ączniknr 18 do protokołu.
Ad.pkt.12.

Na wstępie Przewodni cząca Rady Gmin y odcz1Ąała ptsmo,Znządu Gminnego
Związkuochotniczych Straży Pożamych w Fałkowie zawterające proŚbę o zabezpteczenie w
budzecie Gminy kwoty 2.000,00 zł z przeznaczeniem na zallsp sprzętu i umundurowania.

Jak poinformował radny jednocześnie Gminny Komendant oSP GrzegorzZganiacz
zakllp sprzętu i u mundurowania będzie realizowany w Zarządzie Wojewódzkim Zwtązku
ochotniczych Strazy Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Kielcach z dofinansowaniem z

firm ubezpieczeniowych.
Radni pozytywnie ustosunkowali się do wniosku Zarządu ochotniczych Strazy

PoŻarnychw Fałkowie.
Następnie gtos zabril.radny Kazimierz Szulc, który wyraził swoje niezadowolenie w

zw tązku z braki em r ealizacji z g!"aszany ch wni o sków p o d adre s em Z ar ządu Dr o g

Powiatowych w Końskich.
Jak stwierdziłradny wnioski te między innymi dotycząudrożnienia rowów oraz wykonanie

zjazdów z drogi powiatowej w miejscowości Dąbrowa.
ńyły one wielokrotnte zgłaszane między innymi za pośrednictwęm radnych Rady Powiatu.

Swoje niezadowolenie wyrazili również: radny z miejscowości Wąsosz Józef Muskała
i radny oraz sołtys sołectwa Budy Grzegorz Baran będący jednocześnie Przewodnicząc.vrr.

Komisji Rozwoju Gospodarczego.
Będąc przy głosie poinformował on, że Komisja ta podczas wyjazdowego posiedzenia w
2017 roku w któr1rn uczestniczyłarównteŻradna Rady Powiatu Danuta Leśniewicz
zapoztał'a się z sytuacją na drogach powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Fałków.



Kontynuując ten temat radni stwierdzlll', Że Gmina Fałków w realizacji wniosków

dotyczącychzakresu dróg powiatowych jest traktowanabardzo źIe (dotyczy to również

odśnieżania tych dróg).
Na zakończenie omawianego tego tematu radńi zgłosili wniosek o zaproszenie

Starosty Koneckiego na najbliższą sesję Rady Gminy w Fałkowie w celu zapoznanla go z

zustntałą sfuacją.
W dalszej części tego punktu gł'os zabrali radni z miejscowości Czermno Tadeusz

Grabowski i Marek Smolęg' ktorzy zwróc1|i uwagę aby po skomunalizowaniu nieruchomości
tzw. Mieni a Gromadzkiego zwróciÓ się do Pana Henryka Koniecznego o zwrot zajętej pruęZ

Niego części drogi między boiskami sportowymi t przywrócenie do stanu poprzedniego.

Radny Marek Smoląg zwrócIł się o ponowne ustalenie przebiegu granicy działki
Państwa Koniecznych od strony drogi gminnej ul. Cmentarna w Czermnie' ponieważ obecne

ogrodzenie znajduje się w pasie drogowym.
Następnie głos zabril'radny z miejscowości Starzechowice Stanisław Luzenczyk,

który zwrocił się o remont drogi nad torami.
Jak stwierdzlł'radny z drogitej korzystaj ąmieszkancy podczas dojazdu do swoich gruntów.

Będąc przy g!'osie zwróclł' się on równięio pogłębienie rowu oraz usunięcie ubytków w

drodzę dojazdowej do pólw Starzechowicach Górnych ( obok dębu).

Zko|etradna z miejscowości Czermno Kolonia Maria Domańska zwróciła się o

remont drogi w miejscowości Pikule w kierunku Gustawowa.
Na zakończenie tego punktu f,'os zabrał Przęwodni czący Komisji Rozwoju

Gospodarc zego Grzegorz Baran, który poinformow ał' Że w miesiącu kwietniu planowane j est

wyjazdowe posiedzenie Komisji w celu przeglądu stanu dróg gminnych t ro|ntczych oraz

wskazanie do remontów w roku 2018.
W związkuzpowyŻszymzwróclŁ się on do radnych i sołtysów o zgj.aszanie potrzeb w tyrrr

zakresie po zakottczeniu obrad dzisiejszej sesji.

Ad.pkt.13.
Na wstępie fl'os zabrał'aradtlaRady Powiatu Danuta Leśnięwicz, która poinformowała

że wszystkie wnioski zwyjazdowego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarezego
przekazaŁaw formie pisemnej interpelacji podczas sesji Rady Powiatu.

Następnie g}os zabrata Wiceprzewodnicz4ca Rady Powiatu Marianna Grazyna
Michalska.
Stwierdziła ona, Żeprzekaz.,ąe wszystkie uwagi i wnioski pod adresem kompetencji Powiatu
(równiez dotyczące dróg powiatowych) zg}aszane podczas sesji Rady Gminy w Fałkowie.

Ad.pkt.14.
W kolejny.m punkcie obrad pracownik ds. obstugi Rady Gminy Irena Łowicka

odcz5Ąałapismo Pani ReginyWrzeszcz zam. Pląskowice 22,26-260 Fałków, która kolejny

raz Zwraca się o zamontowanie lampy oświetleniowej przy ich gospodarstwie domow5rm.

W treści pisma wskazuje ona, Że zamieszkuje wspólnie z chor1rm męŻem oraz

niepełnosprawnym i chor5rrn synem.

Jak w/w twierdzi w piŚmie oŚwietlenie zwiększyłoby bezpieczeństwo jej rodziny.

Wlaśnień w tej sprawie udzielił Wojciech Domański pracownik Urzędu Gminy

zajmujący się między innymi sprawami zzabesu drogownictwa.

Stwięrdził on, Że droga dojazdowa do gospodarstwa PaństwaWrzeszczów nię jest drog4

publiczną lecz pryw atną,

Następnie odczytane zostało pismo Pani Reginy Wrzeszcz w tej samej sprawie z dnta

18.04.2017 roku oraz odpowiedŹ po ana|iziejego treści podczas sesji w dniu 19 czerwca20IJ

roku.



W tej sprawie głos zabrał'rownieiradcaprawny Zygnunt Ptak, który stwlerdz1łię

stan faktycZny orazprzepisy w tej sprawie w stosunku do roku 201] nie uległy zmianie w

zwlązku z tym poprzednia odpowiedź jest aktualna.

Rada Gminy uznał'a za słuszne i zasadne wyjaśnienia dotyczące tego tematu

przed stawi orle pr zez rad c ę prawn e go Zy gmunta Ptaka.

W dalszej częścitego punktu obrad gj'os zabrał. sołtys Woli Szkuckiej Zbigniew
Mularczyk, który zwrócIt' się o przedłuŻenię chodnika przy drodze powiatowej w tej

miejscowoŚci ( w kierunku miejscowości Szkucin).
Następnie glos zabrał'a sołtys Sułkowa Sylwia Swiderska i zwróc|ł.a się o remont drogi

na odciŃu Fałków - Rudka oraz Sułków-Rudka.
Ad.pkt.15.

W związku ze zrea|izowaniem porządku Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała

wszystkim zaudział' w sesji.
Następnie zł'oŻył'a ona Życzenia śwtąteczne uczestnikom obrad oraz czł.onkom ich rodzinom

i o godzinie I2.3O zatrlknęł'aobrady XXXII sesji Rady Gminy.
Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:

P{JDINSENrJOR
q ł*L

Trena Łowtcka


